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Aanwezig: 
Voorzitter:                   Johny Vanspauwen   
Derde Nationale:    André Daems 
Bevordering:     Jozef Proost  
Antwerpen:     Walter Troonbeeckx, Marc Van Craen 
Limburg:     Willy Brockmans, Romain Appeltans 
Oost-Vlaanderen:    Marnix Roelands, Wim Fonteyn 
Vlaams-Brabant:    Paul Brams, Willy Scheys 
West-Vlaanderen:    Romain Saelens, Luc Clarysse 
Damesvoetbal:    Betty Van Proeyen,  Marc Ronse 
Futsal:      Etienne D’Eer, Jan Aerts 
 
Voorzitter VFV:      Gilbert Timmermans 
Secretaris-Generaal van de VFV:    Benny Mazur 
Sporttechnisch Coördinator VFV:                Bob Browaeys 
Secretaris van de VSC:      Ben Doumen 
Afgevaardigde van de Raad van Bestuur VFV:  Jan Van Onsem 
Waarnemers leden van de Raad van Bestuur VFV:  Karel Vanwesenbeeck 
 
Verontschuldigd: 
Derde Nationale:       Alain Sleebus 
Bevordering:       Luc Verdonck 
Vertegenwoordiging van de Refs:   Marcel Van Elshocht 
Waarnemers leden van de Raad van Bestuur VFV:  Willy Ozeel 
 
 
Welkom 
Johny Vanspauwen opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
Bob Browaeys wordt verwelkomd om punt 4 op de dagorde ‘Wijzigingen VFV-Jeugdcompetitie’ toe te 
lichten. 
 
Aan Luc Verdonck wordt veel beterschap en een spoedig herstel gewenst na een heelkundige 
ingreep.  
 
De voorzitter geeft mee dat deze zaal ‘VW’ niet geschikt is voor de VSC en vraagt waarom er niet 
meer kan vergaderd worden in de zaal van het Uitvoerend Comité waar meer ruimte is. 
 
Als laatste punt van zijn inleiding wil Johny Vanspauwen iedereen bedanken als vrijwilliger voor hun 
inzet en aanwezigheid op de zittingen van de VSC.  
Dit in het kader van ‘De week van de vrijwilliger’. 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering  
De voorzitter geeft duiding aan het feit dat het verstuurde verslag van de zitting van 13 februari 2016 
aan de leden van de VSC niét identiek is aan de versie die hij overgemaakt heeft aan de secretaris op 
24 februari 2016. Hij verleent daaromtrent het woord aan Benny Mazur.  
 
Benny Mazur verduidelijkt wat verkeerd verlopen is met het verspreiden van bedoeld verslag. 
In eerste instantie zegt hij dat hij ‘politiek’ de verantwoordelijkheid draagt dat de terugkoppeling niet 
correct gebeurde. Hij zegt ook dat er in deze de secretaris geen enkel verwijt treft. 
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Ten tweede, zegt Benny Mazur, sinds oprichting van de VSC,  ondersteunt hij de secretaris van de 
VSC bij het opmaken van het verslag.  De secretaris kent niet altijd de politieke achtergrond van een 
agendapunt. Hij vermeldt wel duidelijk dat er inhoudelijk niets aan het verslag wordt gewijzigd. 
  
Johny Vanspauwen reageerde sneller op het verslag (gele versie) dan Benny Mazur (groene versie).  
Benny Mazur verduidelijkt dat deze bemerkingen voortkomen uit zijn eigen tussenkomsten op de 
vorige zitting, met name rond het punt: Sportcomité, Beker van België en de opleidingsvergoeding. 
 
De combinatie van groene en gele versie werd als definitief verslag verstuurd naar de gerechtigden. 
 
Benny Mazur is verbaasd over de vraag om dit te verduidelijken gezien er enkele keren telefonisch 
contact  is geweest tussen hem en de voorzitter.  Uit deze gesprekken werd besloten  om de gele 
versie (Johny Vanspauwen) niet opnieuw te verspreiden. Dit zou verduidelijkt worden tijdens  de VSC 
van 12 maart 2016. 
 
Benny Mazur deelt mee dat dit item op de Raad van Bestuur VFV openlijk werd aangekaart.  
In de zitting van de Raad van Bestuur VFV leefde het advies om toch beide versies (geel én groen) te 
verzenden om alzo de leden van de VSC zelf hun conclusies te laten maken.  
Johny Vanspauwen heeft alsnog verzocht het verslag niet te versturen. 
 
Benny Mazur zegt dat de drie partijen (wordt bedoeld: Raad van Bestuur VFV, Benny Mazur en Johny 
Vanspauwen) overeengekomen zijn om dit op de vergadering van vandaag toe te lichten. 
 
Johny Vanspauwen bedankt Benny Mazur  voor de toelichting.  
Ook hij vermeldt dat in deze geen schuld treft bij de secretaris. 
Hij repliceert wel dat er op 15 plaatsen in het verslag wijzigingen werden aangebracht.  
Hij verwijst naar het intern reglement waarin staat dat het verslag, na goedkeuring van de voorzitter 
VSC, door de secretaris dient verstuurd te worden. Principieel kan hier niets meer aan gewijzigd 
worden. De voorzitter is de eindverantwoordelijke voor de inhoud van het verslag. 
Johny Vanspauwen haalt de scheiding der machten aan en zegt dat dit hiervan een voorbeeld is. 
  
Benny Mazur repliceert door te zeggen dat via het geluidsbestand de bedragen omtrent de 
opleidingsvergoeding in het vorige verslag wel degelijk werden vernoemd, wat Johny Vanspauwen in 
twijfel trok. 
Gezien de opleidingsvergoeding op beleidsniveau dient besproken te worden werd dit toegevoegd 
om de juiste context weer te geven.  
Hij zegt dat het gebruik van een dictafoon tijdens een VSC zitting nodig is om een juist en volledig 
verslag weer te geven. Na de goedkeuring van het verslag wordt het geluidsbestand  trouwens steeds 
verwijderd.  Marc Van Craen zegt verbaasd te zijn dat een dictafoon gebruikt wordt tijdens de 
vergadering. 
 
Gilbert Timmermans stelt voor om, zoals afgesproken in de Raad van Bestuur VFV, beide versies (geel 
en groen) te versturen aan de gerechtigden. 
 
Bijgevolg wordt het verslag van vorige zitting nog niet goedgekeurd.  
 
Benny Mazur zegt een ontwerpverslag te hebben ontvangen van een provincie over dezelfde 
vergadering dat verstuurd werd naar de mensen in die provincie om hun leden op de hoogte brengen 
van wat er besproken werd.  
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In dat verslag werden de tussenkomsten van Benny Mazur (voorbeeld  rond opleidingsvergoedingen)  
in een andere context geplaatst.  
Hij wil hierbij enkel aantonen hoe moeilijk het is om correcte en volledige verslaggeving te doen. 
 
Benny Mazur kaart aan dat de gemaakte noot van de voorzitter in het vorige verslag omtrent de 
reeksindeling niet op zijn plaats is in de goedkeuring van het verslag van 18 januari 2016. 
“(noot voorzitter: maandag 8/2 werd hierover uitgebreid gedebatteerd in de Provinciale 
Studiecommissie Limburg)” 
Aan de secretaris wordt gevraagd dit op te nemen in het verslag als inhoudelijke opmerking. 
 
Johny Vanspauwen zegt dat er door de Raad van Bestuur VFV dd. 2 maart 2016 een schrijven gericht 
is aan de Amateur Liga Vlaanderen  waarover hij verschillende reacties heeft ontvangen. 
Hij formuleert twee opmerkingen uit de brief waarin zijn persoon rechtstreeks in vraag gesteld 
wordt. 
Ten eerste in zijn rol als voorzitter in de VSC en als lid van de Raad van Bestuur VFV met adviesrecht 
als hij niet alle problemen vanuit de VSC aanbrengt in de Raad van Bestuur VFV; 
Ten tweede om zijn “niet- tussenkomst” als voorzitter van de VSC tijdens de NSC betreffende het 
aanvangsuur van de finale van de Beker van België.   
Hij vindt dit een aanval op zijn persoon.  
 
Om deze reden vraagt hij de vergadering om een vertrouwensstemming.   
De niet-stemgerechtigden en het publiek worden gevraagd de zaal te verlaten. 
 
Wim Fonteyn, 1ste ondervoorzitter VSC, deelt na een kort overleg aan de opnieuw voltallige 
vergadering mee dat er vanuit de verschillende entiteiten een sterke vraag kwam om de vergadering 
met onmiddellijke ingang te verlaten. Binnen het overleg en gelet op de belangrijkheid van de te 
behandelen agendapunten, besluiten de leden van de VSC om het constructieve te laten primeren en 
de agenda af te werken.  
De leden van de VSC stellen het gevoel te hebben dat het respect voor de mening van de 
vertegenwoordigers onvoldoende aanwezig is gelet op een aantal voorvallen tijdens voorgaande 
vergaderingen. Overleg en correctheid moet een belangrijk platform zijn en blijven om constructief 
tot betere oplossingen te komen.  
De leden van de VSC besluiten dat ze niet akkoord gaan met de huidige manier van werken, maar 
wensen hierover momenteel niet in detail uit te wijden.  
 
Resultaat van de vertrouwensstemming: alle entiteiten (9 voor – 0 tegen) bevestigen het vertrouwen 
in de voorzitter.  
 
2. Briefwisseling 
Het amendement van entiteit Oost-Vlaanderen werd ontvangen omtrent de  “Provinciale Comités”. 
Dit wordt verder in deze zitting besproken. 
 
3. Agenda NSC van 14 maart 2016:  standpunten VFV  
1.   Verslag en gestemde teksten van de zitting van 15.02.2016 
Johny Vanspauwen kaart de handel in stamnummers aan.  
Op aangeven van de ACFF werd in de NSC gevraagd om opnieuw een aanpassing te formuleren mits 
akkoord van de VSC, met name;  
‘ tot 30 km in vogelvlucht voor alle clubs’ 
 
De VSC is hiermee akkoord. 
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Van de 49 Brusselse clubs hebben er 2 voor de VFV gekozen  en de andere 47 clubs voor de ACFF.  
Deze beide clubs opteren voor het  Nederlands als communicatietaal met de KBVB en betalen geen 
opleidingsvergoedingen.  Op basis van de communicatietaal wordt het al dan niet betalen van de 
opleidingsvergoeding niet bepaald, zegt Gilbert Timmermans.  
Hierover wordt aanstaande donderdag vergaderd.  
 
Johny Vanspauwen meldt ten tweede het punt: ‘Provinciale Comités’. 
In het verslag staat dat de VSC voorstander is van het ‘voorstel’. Dit dient echter te zijn: “De VSC is 
voorstander van het ‘idee’”. Na de tussenkomst van Gilbert Timmermans  in de vorige zitting leek het 
alsof er akkoord werd gegaan met de voorgelegde tekst. De VSC vraagt om de formulering in het 
verslag aan te passen zoals hiervoor. 
 
Benny Mazur vraagt naar de mogelijkheid om de gewijzigde artikels omtrent ‘boetes ten laste van 
toegewezen en aangeslotenen’ in een procedure uit te schrijven ter verduidelijking van de clubs. 
Hij kaart namelijk de complexiteit van de verschillende artikels aan dienaangaande.     
 
2. Briefwisseling 
Wordt maandag  afgewacht op de NSC. 
 
3. Interpretaties Uitvoerend Comité en beslissingen algemene vergadering vzw KBVB 
Nihil. 
 
4. (15-32) Medische afwijking 
De VSC is akkoord. 
 
5. (15-41) Hervorming van het Sportcomité en het Beroepscomité.  
Jozef Proost vraagt in art.259 en 260 de haakjes bij  ‘ (en hun reserven) ‘ weg te laten om discussie 
hierover te vermijden.  
 
Jozef Proost vraagt ook een toevoeging in art.262.21 derde deelstreep met name:  “…aangeduid door 
de Vlaamse clubs van hogere amateur afdelingen….”  
 
Gilbert Timmermans vraagt of het ‘Organisatiecomité KBVB’ moet behouden blijven voor 6 
personen? Wordt verder over nagedacht. 
 
De VSC is akkoord mits gemaakte bemerkingen.  
 
6. (15-46) Verzet tegen een beslissing bij verstek 
Jozef Proost vraagt in art.1713.13 een toevoeging te maken gezien de onduidelijke term ‘nationale’? 
Gilbert Timmermans vraagt bijgevolg het artikel te passen: 
‘…een club wordt bestraft met een boete als het om een provinciale instantie gaat met 7.60 euro, 
voor alle andere instanties met 15 euro…’ 
 
De VSC is akkoord.  
 
7. (15-47) Provinciale comités            
Paul Brams zegt dat Vlaams-Brabant met haar clubs ongeveer dezelfde sportactiviteit heeft als de 
andere Vlaamse provincies. De voorgestelde verdeelsleutel Provinciaal Comité VFV/ACFF is echter 
6/6.   
Hij vindt het discriminerend tegenover Vlaams-Brabant hoe het voorstel geformuleerd wordt.  
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Hij vraagt een indeling zoals de andere Vlaamse provincies en stuurt aan op twee afzonderlijke 
Provinciale Comités, met name een Nederlandstalig en een Franstalig.  
 
Marc Ronse repliceert hierop door mee te geven dat er in Brabant zes reeksen zijn met clubs uit 
Waals- en Vlaams-Brabant. 
 
Benny Mazur geeft ter overweging mee dat er concrete vragen binnen komen van Oost-Vlaamse 
clubs, waar geen eigen competitie U13-U16 meisjes gespeeld wordt, om eventueel een mixed 
competitie te spelen met Vlaams-Brabantse clubs. Bart Huylebroeck en Jurgen de Bondt zijn hiervan 
op de hoogte. 
 
Johny Vanspauwen meldt dat het ingediende amendement van entiteit Oost-Vlaanderen een 
verduidelijking van de samenstelling der Comités inhoudt.  Zij zijn voorstander om de huidige 
structuur te behouden.  
Gilbert Timmermans zegt dat het ingediende amendement bijna identiek hetzelfde is zoals twee 
maanden  eerder werd ingediend. 
 
Benny Mazur licht toe dat als een nationale organisatie terreinkeuringen organiseert  men graag 
gebruik zal maken van bekwame leden van de Provinciale Comités van elke provincie. Zo  is er geen 
probleem met het organisatorische en disciplinaire aspect. 
Een IT-project dat in de maak is, voorziet een centraal bestand van keuringen en biedt een overzicht 
van keuringen op naam, datum en plaats.  
 
Gilbert Timmermans zal tegen de volgende vergadering VSC twee voorstellen uitwerken.  
 
Johny Vanspauwen zal dit voorleggen op de NSC. 
 
8. (15-48) Organisatieprincipes Beker van België 
Jozef Proost zegt dat nog steeds vermeld staat: 400 lux ondanks een eerder akkoord van 300 lux 
binnen de VSC. 
 
Benny Mazur verwijst naar het verslag van de vorige zitting waar de reden hiervoor werd 
weergegeven.   
 
De VSC zal op de NSC alsnog ijveren voor 300 lux. Zo niet, wordt er aan toegegeven. 
 
9. (15-50) Hervorming kampioenschappen 2de en 3de klasse amateurs ACFF en  
                  interprovinciale eindronde ACFF 
Niet van toepassing  voor de VSC. 
 
10. (15-53) Verzekeringen 
De VSC is akkoord. 
 
11. (15-54) Toepasselijkheid van het Gerechtelijk Wetboek 
Marc Van Craen vraagt een tekstuele aanpassing in art.1707 ter verduidelijking:  
 ‘De regels van het Gerechtelijk Wetboek zijn van toepassing op …’ 
 
De VSC is akkoord. 
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12. (15-55) Afwezigheid of terugtrekking van de scheidsrechter of de assistent-     
                    scheidsrechter – Gelegenheidsscheidsrechter 
Een andere formulering wordt voorgesteld, waarbij ‘onder voorbehoud’ geschrapt wordt.  
Marc van Craen stelt voor dit aan te passen in: ,bezwaar’ 
 
De VSC is akkoord mits gemaakte bemerkingen. 
 
13. (15-56) Periode van de desaffectatie 
Luc Clarysse zegt niet akkoord te zijn met voorstel omdat hij hierin geen voordelen ziet. 
 
De VSC is akkoord om de periode van desaffectatie terug in te voeren in de maand: mei en oktober.  
 
14. (15-57) Vriendschappelijke wedstrijden: regel – formaliteiten 
De VSC is akkoord. 
 
15. (15-58) Registratie van de gele kaarten van de bekerwedstrijden 
De VSC is akkoord. 
 
16. (15-59) Inboeken van gele kaarten voor wedstrijden van de eindronde 
De VSC is akkoord met het voorstel van het Uitvoerend Comité en niet met voorstel van de ACFF.  
 
17. (15-60) Tijdelijke bepalingen tot einde 2015-2016 
-In punt B omtrent ‘Referee ambassador’ wil de VSC dit definitief opnemen in het reglement. 
-In punt D omtrent ‘art.2001 t/m 2005: Doping’ zal er verwezen worden naar de reeds bestaande 
afzonderlijke bijlage waarin alle reglementeringen worden weergegeven. Hierin zal ook verwezen 
worden naar het dopingreglement van de Vlaamse Gemeenschap. 
Aanvullend zegt Benny Mazur dat er een dopingreglement VFV zou moeten gestemd worden.  
-In punt E omtrent ‘Verzekeringen’ worden de artikels geschrapt. 
 
De VSC is akkoord. 
 
18. (15-61) Indexering    
De VSC is akkoord. 
 
19. (15-62) Reglement van het Vlaams Dopingtribunaal 
De VSC is akkoord. 
 
20. (15-63) Sportieve activiteit van een provincie - Provinciale aanhorigheid 
Jan Van Onsem zegt dat er door dit voorstel geen misrekeningen kunnen gemaakt worden, gezien 
het duidelijk is over welke periode het gaat. (eerste en tweede ronde) 
 
Zowel Wim Fonteyn als Karel Van Wesenbeeck zeggen dat dit reeds geruime tijd aansleept. Een 
correct resultaat moet uitgewerkt worden. Vandaar vraagt hij of het niet beter zou zijn ‘het 
gemiddelde’ in de tekst weg te laten? Een enkele telling op het einde van het seizoen (31 mei) blijft 
weerhouden door de vergadering.  
 
De VSC is akkoord. 
 
21. (15-64) Rekrutering van scheidsrechters 
De VSC is akkoord. 
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22. (15-65) Bijzondere procedure 
De VSC is akkoord. 
 
23. (15-66) Procedure bij gewone binnenlandse transfer 
Dient toegevoegd te worden onder punt 2;   Goedkeuring vereist van:  ‘ACFF en VFV’ 
 
De VSC is akkoord. 
 
24. (15-67) Bijstand en vertegenwoordiging 
In art.1739.1 in de kader onder ‘vertegenwoordiging door’ vraagt Marc Van Craen de tekst als volgt 
aan te passen: 
Eerste deelstreep schrappen en vervangen zoals in laatste deelstreep: 
‘een advocaat behalve in disciplinaire zaken waarin de bevoegde instantie, op straffe van 
behandeling bij verstek, de persoonlijke verschijning kan bevelen van een bestuurslid van de club.’ 
 
De VSC is akkoord. 
 
25. (15-68) Drones 
In art.1209.4 vraagt Marc Ronse ter verduidelijking toe te voegen:  ’ Het gebruik van drones boven 
het speelveld en neutrale zone is verboden.’ 
 
De VSC is akkoord mits gemaakte bemerkingen.  
 
26. (15-69) Wisselspelers 
De VSC is akkoord. 
 
27. (15-70) Indicatieve tabel 
De VSC is akkoord. 
 
28. (15-71) Arbitrage in Brabant 
Jan Van Onsem krijgt het woord en zegt dat er veranderingen nodig zijn in deze gezien het feit dat de 
competitie wijzigt. 
Het voorstel is bijna klaar maar als de vergadering alsnog zijn goedkeuring kan geven wordt er al 
geanticipeerd op het verhaal van het Provinciaal Comité.  
 
De VSC is akkoord met het voorgelegde voorstel.  
 
29. (15-72) Diensten van trainers   
Andre Daems licht kort toe. 
In art.332 dient de overgangsbepaling (zie kaders) aangepast te worden als volgt: 
‘Overgangsbepaling geldig tot 01.07.2016   (ipv 2017) 
 
De VSC is akkoord. 
 
30. (15-73) Match delegate 
De VSC is akkoord. 
 
31. (15-74) Agressie op een lid van het arbitrageteam, verbaal geweld (spreekkoren) of    
                    wanordelijkheden buiten het speelveld 
De VSC is akkoord. 
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32. (15-75) Interprovinciaal jeugdkampioenschap van de ACFF 
Niet van toepassing voor de VSC.  
 
4. Wijzigingen VFV-Jeugdcompetitie 
Benny Mazur licht toe. 
 
In het reglement werden per seizoen (vanaf 2014-2015) de verschillende modaliteiten weergegeven. 
In het begin van de jeugdcompetitiehervorming werd een reglementering geschreven om clubs te 
ondersteunen mochten zij hun jeugdlicentie of audit niet aangevraagd hebben. 
Om deze zaken te voorkomen werd prematuur uitgeschreven dat men uiterlijk  1 oktober moest 
inschrijven. De ervaring leert ons dat dit niet opportuun was.   
De afgelopen twee jaar heeft de VFV een 80-tal clubs begeleid op het ogenblik dat zij niet meer aan 
de voorwaarden voldeden of waarvan de VFV vernam dat trainer X niet meer de TVJO of trainer is 
van club Y.  
De papieren versie die ingediend werd om te bepalen of men aan de jeugdlicentievoorwaarden 
voldeed, is geen juiste methodiek. 
De IT dienst is een systematiek aan het uitwerken om de clubs toe te laten de vereiste gegevens voor  
het indienen van de jeugdlicentie via een online module in te geven. 
Een aantal voorbeelden tonen immers aan dat sommige clubs deze voorwaarden proberen te 
omzeilen. De invoer van deze online module sluit misbruiken uit.  
Momenteel testen 5 clubs deze module. 
 
Vanaf 1 juli 2016 wordt het aanvangsuur van de wedstrijden voor interprovinciale competitie gezet 
om 10 uur en voor provinciaal spelende clubs om 9.30 uur. 
Dit vermijdt dat verplaatsingen op een zeer vroeg uur moeten aangevat worden.  
 
Marnix Roelands vraagt wanneer de aanvraag moet ingediend worden? 
Bob Browaeys verduidelijkt door te zeggen dat er twee stappen dienen genomen te worden: 

1. De aanvraag tot deelname (gebaseerd op aantal behaalde sterren) moet ingediend worden 
op 1 april. 

2. De dossieraanvraag tot jeugdlicentievoorwaarden (online module) dient ingediend te worden 
op 15 mei. 
 

Het document zoals vermeld in stap 1 moet nog worden opgemaakt en zal verstuurd  worden aan de 
clubs via E-Kickoff. 
Hij vraagt ook in art.453 om U21 naar U19 te brengen op provinciaal niveau?  
Bob Browaeys zegt daarop dat het vrijblijvend wordt aangeboden aan de clubs. 
 
Willy Brockmans vraagt hoe wordt gecontroleerd of een club voldoet aan de voorwaarden?  
Op maandag zal de administratie VFV via een applicatie een boodschap krijgen waaruit we kunnen 
vaststellen waarom er op dat moment niet voldaan is aan de voorwaarden. Hierdoor kunnen clubs 
door de VFV geïnformeerd en verder begeleid worden om de juiste stappen te zetten.   
 
Jozef Proost zegt dat een termijn van 30 dagen om een nieuwe TVJO aan te stellen te kort is. 
Bob Browaeys licht de belangrijkheid van de functie van TVJO toe. Hij zegt ook dat er steeds 
opleidingen georganiseerd worden voor keepertrainer, voor TVJO, UEFA B, e.d.   
Aan de hand van de gekende cijfers is er zelfs een overaanbod aan TVJO’s, zegt Bob. 
 
Een tweede punt zegt Jozef Proost, is de problematiek met de data in de winterperiode, opgenomen  
in de kalender en de daarbij horende afgelastingen. 
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Marnix Roelands vraagt ter overweging in het provinciaal voetbal, om de overgang niet te groot te 
maken van U13 naar U15 en dus ook van 8vs8 naar 11vs11, een U14 competitie toe te voegen? 
 
Bob Browaeys zegt dat er dan ook weer meer spelertjes nodig zijn, wat het voor de clubs weer 
moeilijker maakt. Hierdoor zouden provinciaal spelende clubs spelertjes kunnen halen bij de 
gewestelijke clubs. Dit wil men vermijden.  
Hier spelen ook de “puberteitsjaren” waardoor de leeftijd op zich minder belangrijk wordt. 
Belangrijk is of het ‘vroeg mature’ of ‘laat mature’ spelers zijn. Een laat mature speler kan nog altijd 
bij de U13 spelen. Dit is de reden waarom dit niet werd ingevoerd, zegt Bob.  
 
Benny Mazur vult aan door te zeggen dat de grote provinciale clubs dit proberen op te vullen door 
een U14 in te schrijven op gewestelijk niveau met niveaucode 3. 
 
Johny Vanspauwen stelt voor hierover na te denken en dit punt volgende zitting te hernemen gezien 
de hoogdringendheid. 
 
5. Ter kennisgeving: 
Voorstellen ingediend door Oost-Vlaanderen en Vlaams-Brabant werden reeds overgemaakt op 
19/2/2016 aan de secretaris van de NSC: 
A/   Voorstel reglementswijziging artikel 1017:“specifieke voorwaarden voor de eerste  
        herenploegen”    
B/   Voorstel reglementswijziging Artikel 1512:  “Samenstelling van de reeksen: club met twee  
         eerste ploegen”  
 
Beide voorstellen worden op de volgende NSC geagendeerd. 
 
6. Inbreng vanwege de entiteiten… 
Andre Daems vraagt in verband met de licentievoorwaarden of de datum van de  laatst 
goedgekeurde balans niet verkeerd gesteld is.  Gilbert Timmermans zegt dat dit niet nodig is om een  
licentie toe te kennen.  
 
Verder geen inbreng. 
 
7. Varia   
In het verslag van de NSC staat onder briefwisseling dat club R. Léopold F.C. meer duidelijkheid vroeg 
omtrent de aanhorigheid van de Brusselse clubs tot een kampioenschap. 
Johny Vanspauwen vraagt of in deze al vooruitgang is geboekt?  
 
Gilbert Timmermans licht kort toe dat hij antwoordde op de brief met verduidelijking omtrent de 
aanhorigheid VFV/ACFF en de aanhorigheid bij een kampioenschap. 
 
Benny Mazur geeft nog mee of het niet opportuun is, als men van aanhorigheid of van vleugel wijzigt, 
om dit te laten ingaan vanaf 1 juli gezien dit wel wat praktische problemen met zich mee kan 
brengen. 
 
Johny Vanspauwen dankt iedereen voor zijn/haar inbreng tijdens deze vergadering.  
 
Johny Vanspauwen                                                Ben Doumen      
    
Voorzitter                                     Secretaris  


